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GAZİANTEPGAZİANTEP

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

13 Kasım 2013 tarihli yazısıdır.

Konu kapanmadı 
zamana yayıldı 

2’DE

Fakir fukara halk 
soğuk günlerde ne 

ile ısınacağını şaşırdı 

Metin Atamer / Fizik Mühendisi

KURBANIM 
BUGÜN 

Hem nalına hem mıhına

4’TE

OKS’deki başarı 
oranı yüzde 8.5

4’TE

2’DE

Dün Grup Toplantısı’nda Başbakan 
Erdoğan’ın Bülent Arınç olayına yaklaşımı 
ve takınacağı tavır son derece önemliydi. 
Grup Toplantısı’na katılmayan Arınç, kulağı 
Başbakan’da, gözleri televizyon ekranında 
ne diyeceğini bekledi. En küçük bir tarizde 
(*) önce hükümet sözcülüğünden, sonra 
da belki bakanlıktan affını isteyecekti! 
(AA’ya göre Arınç Grup Toplantısı yerine 
Deniz Kuvvetleri Komutanı Oramiral 
Bülent Bostanoğlu’nu Deniz Kuvvetleri 
Komutanlığı’ndaki karargahında ziyaret 
etti).

Kış geçtikten 
sonra odun tahsisi yapılıyor

Belediye başkan vekili “Yapılacak 
başka iş yok’’ derken, vatandaşlar 
da belediyenin başka hızarlarla 
anlaşma yapmasını öneriyorlar. 
Belediye hızarlarının yetersiz olması 
nedeniyle, odun almak isteyen 
vatandaşlara şubat, mart ayları için 
gün veriliyor.

Gaziantep’te bu yıl OKS sınavına 
giren 14 bin 100 öğrenciden sadece 
bin 200’ünün çeşitli okullara 
yerleştirilebildiği açıklanırken, kentin 
eğitimde hak ettiği yerde olmadığına 
bir kez daha dikkat çekildi. Eğitimciler, 
OKS’de yakalanan başarı oranının yüzde 
10’u bile bulmamasının son derece 
üzüntü verici olduğunu dile getirdi.

Köşe Taşı 

Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

TECRÜBEDEN 
KORKMAYIN

4’TE

Birkaç gün önce ofisimde çok donanımlı, 
dimdik duruşlu, tevazu sahibi ama çok 
bilgili olduğu her halinden belli olan bir 
konuğu ağırladım. Gönül Tüfekçi Soyla, 
yıllarca Halk Eğitim Merkezleri’nde, 
Gasmek’te yüzlerce öğrenci yetiştirmiş, 
onlara ışık olmuş, bilge, Atatürkçü 
ve çağdaş bir öğretmen. Prensipleri 
bazılarını rahatsız etmiş ve zaman içinde 
pasifleştirilmiş, mücevher değerinde olan 
bir aydın kadın… 

Konuşurken gözlerindeki kırgınlığı 
gördüm. 

Bayramlar denince aklıma hep 
çocukluğumdaki bayramlar gelir. Ne kadar 
güzel ve değerli hatıralar barındırır, her 
biri. Her bayramda çocuklara yeni giysiler 
alınır, hatta yeni ayakkabım da bayramlarda 
alınırdı. Hiç unutmam yeni ayakkabımı 
yatağımın baş ucuna koyar, deri kokusu ile 
uykuya dalardım. Siz hiç deri kokusu ile 
uyudunuz mu? O ne muhteşem bir histir, 
yeni bir ayakkabıya sahip olmak. 

Bayram sabahı erkenden kalkılır, bayram 
namazı için Cami ye gidilirdi. Dini iki 
bayram kutlanırdı, her yıl değişen aylarda. 
Bahara rast gelen bir bayram, birkaç sene 
sonra yaza rastlardı. 

Her 10 çocuktan 4’ü Her 10 çocuktan 4’ü 
yoksulluk riski altındayoksulluk riski altında

23 Nisan Türkiye’de ‘Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’ 
olarak kutlanırken, TÜİK 
verileri Türkiye’de her 10 
çocuktan 4’ünün yoksulluk 
veya sosyal dışlanma riskiyle 
karşı karşıya olduğunu ortaya 
koyuyor. CİSST verilerine 
göre ise cezaevlerinde 4 
binden fazla çocuk tutuklu 
bulunuyor.

 23 Nisan , Türkiye’ye ‘Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’ 
olarak kutlanıyor. Bu yıl 
105. yılında olan 23 Nisan’da 
çocuklar, maddi yoksunluk ve 
yoksulluğun en çok etkilediği 
kesimler arasında.

Ülkemizde çocuklar 
eğitimden mahrum kalıyor

CHP Gaziantep 
Gençlik Kolları 
tarafından 23 
Nisan Ulusal 
Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı 
kapsamında 
Maanoğlu 
Parkı’nda basın 
açıklaması 
yapıldı. Basın 
açıklamasında 
çocuk işçiliği, 
yoksulluk, 
eşitsizlik ve eğitim 
hakkına vurgu 
yapıldı. 

CHP Gaziantep Gençlik Kolları, dünyanın ve ülkemizin 
dört bir yanında çocukların büyük acılar yaşadığını söyledi

31 Mart yerel seçimlerinde istifa ederek, büyükşehir belediyesi başta olmak üzere birçok ilçenin 
kaybedilmesinde büyük rol oynayan CHP Gaziantep İl Başkanı Reis Reisoğlu, CHP’den seçilen 

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut Yılmaz ve Karkamış Belediye Başkanı Mustafa Güzel’’in partiden 
istifasının ardından CHP il yönetiminde hiçbir sorun yokmuş gibi devam edilmesi dikkat çekiyor

Başarısızlıklar ödüllendirildiği 
sürece iktidar olmak hayal

Partililer, ‘’İktidar olacak bir partide bu kadar olay olmaz. Başarısızlıklar ödüllendirildiği sürece iktidar olamazlar. 
Başarısız olan kişi görevden alınmalı, suçlu ise disipline sevk edilmeli. Bunlar yapılmadığı sürece partimiz iktidar 
olmaz, kimse hayal görmesin. Her yerde yaşanan olaylar konuşuluyor. Bu kadar kavganın olduğu bir yerde başarı 
olur mu? CHP’nin başarısız tablosundan dolayı AKP iktidar. Anhtep örgütüne acilen el atılması gerekir’’ dedi. 

CHP Genel Merkezi’nin, Antep’te yaşanan 
kaos ve istifalara rağmen başarısızlığı dikkate 
alarak partiye değer katacak insanları 
yönetime getirmemesi kamuoyundan tepki 
görüyor.

Reisoğlu’nun iktidar 
belediyelerinden çıkarı var

Reisoğlu’nun iktidar belediyelerinden 
çıkarı olduğu için sessiz kaldığını sözlerine 
ekleyen partililer, ‘’Reisoğlu, 4 katlı işyerinin 
son katı kaçak. Buranın mali değeri 100 
milyon lira civarında. İki kızı büyükşehir 
belediyesinde çalışıyor. Tahmazoğlu ve Fatma 
Şahin hakkında bir tane olumsuz demeci 
yok. Karkamış Belediye Başkanı Mustafa 
Güzel, partisinden istifa etti, bu istifa ile 
ilgili tek kelime etmedi, hatta kol kola girip 
gülüyorlardı. Böyle bir şey olabilir mi?’’ diye 
sordu. 

Veli Ağbaba’ya yakın isimleri 
belediyeye doldurdular

‘Belediye meclis üyesi, ilçe ve ilçe 
yöneticileri yakınını işe girdirme derdinde’ 
diyen partililer, ‘’Umut Yılmaz’ın en büyük 
hatası bu tür kadrolarla ilçeyi yönetirim 
diyerek bu insanlara çok bel bağlaması. 
Sürecin bu noktalara gelmesinde Umut 
Yılmaz’ın katkısı var. Suç tek taraflı değil, çift 
taraflı.” 4’TE

4’TE 4’TE

Ücretli çalışanın alım gücünü gerileten 
bu adaletsiz yapı ortadan kaldırılmalı
Sürekli değişen 

ülke gündeminin, 
temel ve acil 
sorunların 
belirsizleşmesine 
yol açtığını 
kaydeden Türk-
İş Gaziantep İl 
Başkanı Mehmet 
Akif Sarıca, 
‘’Ülkemizde vergi 
yükü ağırlıklı 
olarak ücretli 
çalışanlar üzerinde. 
İşçilerin gelir 
vergisi tarife 
ve oranlarında 
değişiklik talepleri 
göz ardı edilmiş, 
beklentileri 
karşılanmamış.” 
dedi. 4’TE

Ebelerin haklarını teslim edin
Hep-Sen Gaziantep 

Şube Başkanı Ayşe 
Kılınç, ‘’Ebeler 
Haftası’nda, tüm 
yetkililere bir çağrıda 
bulunuyoruz: ebelerimize 
yalnızca teşekkür 
etmeyin, onların emeğini 
görün, haklarını teslim 
edin.Çünkü onlar 
her doğumda hayatın 
yeniden başladığı anın 
sessiz kahramanları’’ 
dedi. 2’DE

Esnafımızın en büyük Esnafımızın en büyük 
sıkıntısı yüzde 20 KDVsıkıntısı yüzde 20 KDV

Gaziantep Bakırcılar, 
Sedefçiler ve Saatçiler 
Odası Başkanı Celal 
Açık, ‘’Esnafımızın 
en büyük sıkıntısı 
yüzde 20 KDV. 
KDV’nin düşürülmesi 
gerektiğini yıllardan 
beri söylüyoruz.” 
dedi. 2’DE

Mehmet Akif Sarıca

Ayşe Kılınç
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Fuat Cebesoy Bulvarı no:42/C / 
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Pirsultan Mah. Çetin Emeç Cad. No:70/A(Şehitkamil 
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Telefon : 0 342 3247426
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No:17A (Ayıntap Park Göz Tıp Merkezi Çaprazı-Mezarlık 
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Telefon : 03422252004
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Konu kapanmadı 
zamana yayıldı 

Grup Toplantısı’na katılmayan 
Arınç, kulağı Başbakan’da, gözleri 
televizyon ekranında ne diyeceğini 
bekledi. En küçük bir tarizde (*) 
önce hükümet sözcülüğünden, 
sonra da belki bakanlıktan affını 
isteyecekti! (AA’ya göre Arınç Grup 
Toplantısı yerine Deniz Kuvvetleri 
Komutanı Oramiral Bülent 
Bostanoğlu’nu Deniz Kuvvetleri 
Komutanlığı’ndaki karargahında 
ziyaret etti).

‘Tek Adam’ın özür dilemek veya 
gönül almak gibi bir tavır içine 
girmesi karizmasını bozabileceği 
için beklentiler pek o yönde değildi. 
Açıkçası, AK Parti’nin Abdüllatif 
Şener’den sonra ikinci ‘fire’si 
bekleniyordu.

 Beklenen olmadı! Başbakan 
Erdoğan, Grup toplantısında, 
"Elbette bu kadro içinde zaman 
zaman farklı yaklaşımlar olabilir. 
Yanlış anlamalar olabilir, yanlış 
anlaşılmalar olabilir. Dava 
arkadaşlığının kardeşlik hukukunun 
gereği olarak meseleleri kendi 
aramızda konuşur çözeriz. Hiç 
kimsenin şüphesi olmasın meseleleri 
kendi aramızda konuşarak 
kendi aramızda çözüm yoluna 

koyarız. Pusuda bekleyenlere 
fırsat vermeyeceğiz. Ellerini 
ovuşturanlara fırsat vermeyeceğiz. 
Her bir arkadaşımın böyle mesuliyetle 
hareket edeceğine düşmanı 
sevindirmeyeceğine inanıyorum” 
dedi.

 Bu konuşmadan ne anlamak 
gerekir?

Arınç, son derece kibar ve 
hürmetkardı. Başbakan’la 
aralarındaki resmi ve gayriresmi 
münasebetlerin hukukunu gözetti, 
fırsat kollayanlara koz vermemeye 
özen gösterdi. Açığa düşürülmekten 
çok incinmişti. Yol arkadaşından jest 
bekliyordu.

Olmayacağı belliydi, aksi halde 
zaten Grup Toplantısı’na katılırdı. 
Yani, konu kapanmadı, zamana 
yayıldı... Sonu nereye varır derseniz, 
acaba bu hamur daha ne kadar su 
kaldırır, göreceğiz!..

 AK Parti’nin 3 Kasım 2002 seçim 
zaferinden sonra Erdoğan’ın Bülent 
Arınç’ı Meclis Başkanı yapmak gibi 
bir planı yoktu. Hatta, kafasındaki 
aday belliydi bile; Vecdi Gönül. 
Daha düşük profilli birine Erdoğan 
daha kolay nüfuz edebilirdi. Ama işi 
sezen Arınç, Gül’ün de desteğiyle, 

“Ben adayım” çıkışını yapınca, 
haliyle başka kimse aday olmadı ve 
öyle seçildi.

 2011 seçimlerinde de Arınç kendi 
seçim bölgesi olan Manisa’dan 
seçilmeyi çok istiyordu. Ama 
Erdoğan onu Bursa’ya kaydırdı. 
Her iki yerde de seçilme şansında 
bir değişiklik yoktu, ama verilen net 
bir mesaj vardı: Patron benim, her 
şartta benim dediğim olur, nedeni 
sorgulanmamalı!..

 Dünkü yazımda Asım Güzelbey’in 
pozisyonunu değerlendirirken 
Gül’e yakın olduğunu belirtmiştim. 
Hatırlarsanız,Eruslu-Güzelbey 
gerginliğinden sonra Gaziantep’e 
gelen Bülent Arınç, şehrimizde 
birkaç gün kalmış ve ilçe 
belediyelerini Eruslu’nun işaret ettiği 
iki yeni pırıl pırıl  genç politikacıya 
emanet edilmesini sağlamıştı. Bu 
neden böyle olmuştu diye sorarsanız, 
bilenler bilmeyenlere anlatsın 
diyebilirim ancak!..

 Erdoğan ile Gül arasındaki ‘güç’ 
konusu sübut buluncaya kadar 
milletçe huzurumuzun kaçacağı 
artık iyice belli oldu!

 (*) Tariz: Kapalı bir biçimde, 
dolaylı olarak söz söyleme.

Acaba dedim!..
Küfürlü konuşmak 

bir tarzdır. Bununla 
ilgili çok güzel bir 
deyişimiz var: Üslubu 
beyan ayniyle insan...

Üslup Arapça 
kökenli bir kelimedir, 
kişinin konuşma 
tarzı ve hareketleri, 
kişinin iç dünyasının 
ve karakterinin 
aynasıdır babındaki 
sözdür.

Böyle çok insan 
vardır. Çok azı ‘itici’ 
olur; çoğunluğu cana 
yakındır, espritüeldir, 
şaka kaldırır, 
bulunduğu meclisi 
şenlendirir!

 Başkası söylese böyle 
hemen gündemin ilk 
sırasına yerleşmezdi; 
ama ‘gavat’ diyen 
büyük bir kentin 
koskoca valisi olunca, 
işler değişiyor! Acaba, 
“Gel lan buraya 
dümbük” deseydi, 

daha mı ‘samimi’ 
olurdu?!.

 Vali Coş öyle sıradan 
bir insan değil! ‘Gavat’ 
dediği vatandaşın 
gelip kendisinden özür 
dilemesini bekliyor! 
Yoksa ‘helallik 
vermem’ diyor! Yani, 
dik duruyor, sözünün 
arkasında!..

 Başbakan 
Erdoğan’ın, İstanbul 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı iken, 
soruşturma dosyasını 
incelediğini de inkar 
etmeyecek kadar 
yürekli.

Vali Ata’ya saygısızlık 
etmek istemem ama 
merak ettim işte, acaba 
Coş, Gaziantep Valisi 
olsaydı, ne olurdu?

Dün Grup Toplantısı’nda 
Başbakan Erdoğan’ın Bülent Arınç 
olayına yaklaşımı ve takınacağı 
tavır son derece önemliydi. 

Aykut Tuzcu’nun 
13 Kasım 2013
tarihli yazısıdır

ABD Başkanı Donald Trump’ın, 
Fed Başkanı Jerome Powell’ı 
görevden alma yönündeki 
açıklamaları ve ticaret politikalarına 
dair endişeler, altın fiyatlarının tüm 
zamanların en yüksek seviyesine 
ulaşmasında etkili oldu.

Hafta başında faizlerin acilen 
düşürülmesi gerektiğini yineleyen 
Trump, ABD ekonomisinde 
yavaşlama riski bulunduğuna dikkat 
çekti. Trump, faiz politikalarını sert 
şekilde eleştirdiği Powell’ı görevden 
almayı değerlendirdiğini dile getirdi. 
Trump’ın açıklamalarının ardından 
artan belirsizlik ortamı, ABD Dolar 
Endeksi’nin son üç yılın en düşük 
seviyesine gerilemesine yol açtı. Bu 
gelişme, altını küresel yatırımcılar 
için daha cazip hale getirdi.

Dün sarı metal, 3 bin 500 dolar/
ons seviyesini aşarak tarihi bir 
zirveye ulaştı. Güvenli liman olarak 
görülen altın, geçen çarşamba 3 bin 
300 doları ve hafta başında 3 bin 400 
doları geçtikten sonra kritik 3 bin 
500 dolar seviyesini de gördü. Son 
bir haftada yüzde 15, yılbaşından bu 
yana ise yüzde 32 değer kazanan altın 
fiyatlarına 2025’te yaklaşık 850 dolar 
eklendi. Ancak dün öğle saatlerinde 
gelen kâr satışlarının etkisiyle ons 
altın 3 bin 460 dolardan işlem gördü.

Analistler, altın fiyatlarında 
zaman zaman kâr satışlarının 
görülebileceğini ancak genel yönün 
yukarı olduğunu belirtiyor. Kısa 
vadede potansiyel hedefin 3 bin 
512 dolar olduğunu vurgulayan 
uzmanlar, bu seviyenin aşılması 
durumunda 3 bin 600 dolara kadar 
bir hareketin mümkün olduğunu 
ifade ediyor.

Öte yandan gümüş, altınla 
benzer şekilde yukarı yönlü bir 
seyir izlese de son işlemlerde 32,57 
dolar seviyesine geriledi. Sanayi 
metali olması nedeniyle, ekonomik 
belirsizlikler gümüşteki yükselişi 
altın kadar hızlı desteklemiyor.

Almanya merkezli Heraeus 
Metals’te kıymetli metal analisti 
Alexander Zumpfe, “Rallideki son 
ayak, Trump’ın Powell’a yönelik 
kamuoyu önündeki saldırısıyla 
tetiklendi. Siyasi belirsizlik ve para 
politikası endişeleri devam ettikçe, 
altın destek bulmaya devam edecek. 
Temel teknik destek seviyeleri şu an 
aşağıda 3.450 ve 3.400 dolar olarak 
görülüyor, yukarı yönlü bir sonraki 
psikolojik hedef ise ons başına 3 
bin 600 dolar” değerlendirmesinde 
bulundu.

Analistler, yaşanan yükselişin hem 
korkuya hem de teknik göstergelere 
dayandığını söylüyor. High Ridge 
Futures’ın metal ticareti direktörü 
David Meger, “Muhtemelen biraz 
kar alımı göreceğiz ancak altın 
için genel yön hala yukarıyı işaret 
ediyor” ifadelerini kullandı.

Bu yılki güçlü yükseliş, bankaların 
da beklentilerini yukarı yönlü revize 
etmesine neden oldu. Citi ve ANZ 
gibi önde gelen analiz kurumları, 
2025 yılı için altın fiyat tahminlerini 
3 bin 600 dolara yükseltti. Goldman 
Sachs ise, yılın ortalarında 
altının 4 bin dolara ulaşabileceği 
öngörüsünde bulunuyor. 
cumhuriyet

Gram altın: 4 bin 111 TL
Çeyrek altın: 6 bin 880 TL
Cumhuriyet altını: 27 bin 413 TL
Ons altın: 3 bin 342 dolar

Altında yükseliş sürecek
Altın piyasaları, siyasi açıklamalar ve ekonomik belirsizliklerin 

etkisiyle hareketlendi. Fed'e yönelik eleştiriler ve piyasalarda 
artan tedirginlik, değerli metallere olan ilgiyi artırdı. Uzmanlar, 
yükseliş eğiliminin devam edebileceğini değerlendiriyor.

Her yıl 21-28 Nisan tarihleri arasının Ebeler 
Haftası olarak kutlandığını söyleyen Kılınç, 
‘’Ebeler Haftasında gerçek Kahramanları 
Unutmayalım. Ebelerimizin emeği, 
görünmeyen ama hayat kurtaran bir destan. 
Hak ettikleri değeri istiyoruz. Hemşireler 
ve Tüm Sağlık Profesyonelleri Sendikası 
(HEPSEN) olarak, bu anlamlı haftada 
ülkemizin dört bir yanında fedakârca görev 
yapan ebelerimizin sesini duyurmak istiyoruz’’ 
ifadelerine yer verdi. 

Artan iş yükü, yetersiz kadrolar, 
nöbet sistemleri ve ekonomik koşullar 

mesleklerinden uzaklaştırıyor
‘Ebeler, yalnızca doğumda değil; anne 

adayının gebelik sürecinden bebeğin ilk 
nefesine kadar geçen her aşamada en yakın 
sağlık destekçisidir’ diyen Kılınç, ‘’Ne yazık 
ki, ebelerin sağlık sistemindeki rolü uzun 
süredir görmezden gelinmekte, çalışma 

koşulları iyileştirilmemekte ve karar alma 
mekanizmalarında yeterince temsil edilmiyor. 
Ebelik bir yardımcı meslek değil, başlı 
başına bir uzmanlık alanı. Ebeler, kadın 
sağlığının korunmasında ve sağlıklı nesillerin 
yetişmesinde kritik bir rol oynuyor. Ancak 
artan iş yükü, yetersiz kadrolar, nöbet sistemleri 
ve ekonomik koşullar ebeleri mesleklerinden 
uzaklaştırmakta, genç sağlık çalışanlarının bu 
alanı tercih etmesini zorlaştırıyor’’ tespitini 
yaptı. 

Ebelerin doğum politikalarının 
merkezine  yerleştirilmediği 

hiçbir reform başarılı olamaz
Doğum politikalarında ebelerin dışlanmaması 

gerektiğini kaydeden Kılınç, ‘’Sağlık 
Bakanlığı’nın son dönemde gündeme taşıdığı 
‘Doğal olan normal doğum’ kampanyasını 
da dikkatle takip ediyoruz. Bu süreçte ebelik 
mesleğinin deneyiminden faydalanılmadığını, 

doğum süreçlerinde karar alıcıların çoğunlukla 
kadın olmayan aktörlerden oluştuğunu 
üzülerek gözlemliyoruz. Ebelerin doğum 
politikalarının merkezine yerleştirilmediği 
hiçbir reform gerçek anlamda başarılı olamaz’’ 
şeklinde konuştu. 

Saygılı doğum, saygılı 
çalışma koşullarıyla başlar

‘Saygılı doğum, saygılı çalışma koşullarıyla 
başlar’ tespitini yapan Kılınç, ‘’Ebelerin 
yalnızca haftada bir gün değil, yılın her 
günü takdir edilmesi gereken bir özveriyle 
çalıştığını biliyoruz. Bu nedenle; kadroların 
güçlendirilmesini, ebelerin özlük haklarının 
iyileştirilmesini, karar alma süreçlerine aktif 
katılımlarının sağlanmasını, doğumda saygılı 
bakımın standart hale getirilmesini, ticarileşen 
sağlık anlayışına karşı, insani hizmetin 
öncelenmesini talep ediyoruz’’ çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi 

Ebelerin haklarını teslim edin

Esnaf, sattığı üründen yüzde 20 para 
kazanmıyor ki bunu ödesin. KDV 
yüksekliği nedeniyle sektörün yüzde 
90’ı pos cihazı kullanmıyor. O yüzden 
çağrımızı yineliyoruz; bizler unutulmaya 
yüz tutmuş bir zanaatı canlandırıyoruz. 
Dolayısıyla KDV oranlarının da 
düşürülmesini bekliyoruz’’ çağrısında 
bulundu. 

Tüm çalışmalara karşın çırak 
ihtiyacımız devam ediyor

Esnafın müşterinin yoğunluğuna göre 

dükkanını açtığını sözlerine ekleyen 
Açık, ürün satma değil, para kazanma 
konusunda sıkıntılarının olduğunun 
altını çizdi, çırak yokluğundan dert yandı. 
‘’Sektörümüzde çırak sorunu halen devam 
ediyor. Mevcut elemanlara çok rağbet 
olduğundan yazdıracak okul bulamıyoruz. 
Bu konuda ki çalışmalar ise sürüyor. Ama 
tüm çalışmalara karşın çırak ihtiyacımız 
devam ediyor. Hiçbir zaman bu bitmez. 
Çünkü meslek büyüdükçe eleman ihtiyacı 
da ona göre artış gösterir’’ açıklamasını 
yaptı. 

Mesleki eğitim merkezleri
 ile esnaf odaları elele vermeli

Yapılan çalışmalar sayesinde bakırcılığı 
hem ülkemize hem de dünyaya 
tanıttıklarını vurgulayan Açık, ‘’Eğer 
bir eleman yetiştirilecekse bunu meslek 
odaları yapmalı. Meslek odaları bu işin 
dışında tutulduğunda kalifiyeli bir eleman 
dahi yetişmez. 48 yıldan beri bu sektörün 
içerisinde ama okulda mesleği anlatamam. 
Çocuk, usta-çırak ilişkisini bilecek. Ondan 
sonra çocuk sahaya inecek. O yüzden 
mesleki eğitim merkezleri ile esnaf odaları 
el ele vermeli’’ dedi. 

Tüm istediğimiz geride 

kalıcı bir eser bırakmak
Başkan Açık, ‘’Bir eleman bile yetiştirsek 

bu bizim açımızdan büyük bir kazanç. 
Çünkü bu kişi zaman içerisinde iş yeri 
açıyor, vergi mükellefi oluyor, istihdam 
sağlıyor. Madde bağımlılarına bile 
bakırcılık eğitimi verdik. Bu eğitimleri 
verirsek bir bağımlıyı topluma 
kazandırabilirsek ne mutlu bize dedik. 
Bakış açımız bu. Tüm istediğimiz geride 
kalıcı bir eser bırakmak. Bunun için 
çalışıyoruz’’ diye konuştu. 

Kişi aldığı krediyi işinde kullanmıyorsa
gerekli ceza kesilmeli

Esnafa destek verilmesi gerektiğini 
sözlerine ekleyen Açık, ‘’KOSGEB 
tarafından verilen kredilerden birçok 
esnafımız yararlandı. Verilen krediler 
sayesinde küçük esnafımız büyük işler 
başarıyor. Bu kredilerinin miktarı 
arttırılarak sürdürülmeli. Ama verilen 
kredilerinde sektöründe veya işinde 
kullanılıp kullanılmadığı denetlenmeli. 
Sahaya inerek yerinde denetim 
gerçekleştirilmeli. Eğer kişi aldığı 
krediyi işinde kullanmıyorsa gerekli ceza 
kesilmeli’’ açıklamasında bulundu. Haber 
Merkezi 

Esnafımızın en büyük 
sıkıntısı yüzde 20 KDV
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Belediye hızarlarının yetersiz 
olması nedeniyle, odun almak 
isteyen vatandaşlara şubat, 
mart ayları için gün veriliyor. 
Odun almak için sıra bekleyen 
vatandaşlar “Odun almak için 
bize şubat ve mart aylarına gün 
verildi. Dış piyasada odunun 
tonu 35-40 bin lira arasında, 
daha ucuza ısınmak için 
belediyeye başvurup, sıraya 
giriyoruz. Belediye de kış 
bittikten sonra odun verecek. 
Bütün kış odunsuz kaldıktan 
sonra, şubatta martta verilen 
odunu ne yapacağız? Bu durum 
belediyenin hızarlarının yetersiz 
olmasından ileri geliyormuş. 
Belediye, başka hızarlarla 
anlaşarak vatandaşı kışın günü 
odunsuz ocaksız bırakmasa zarar 
mı eder?” diyor. 

Belediye başkan vekili Asım 
Özsöyler ise, vatandaşların 
şikayeti üzerine yaptığı 
açıklamada şunları söyledi: 
“Vatandaşlarımız odun kömür 

almak için eylül, ekim aylarını 
bekliyor. Daha önceden 
başvurup odununu kömürünü 
almıyor. Böyle olunca da 
belediyenin üç vardiya halinde 
çalışan hızarları yeterli gelmiyor. 
İleri tarihlere gün vermek 
zorunda kalmıyor. Şu an için 
alınacak bir önlem yok.”

Belediye encümeni yaptığı 
son toplantıda odunun tonunu 
28 bin 150 liradan 32 bin liraya 
çıkardı. Şu anda odun almak 
için sırada bekleyen vatandaşlar 
da odunlarını bu zamlı tarife 
üzerinden alacaklar.

Belediye zabıta müdürlüğü 
tarafından yapılan açıklamada, 
şimdiye kadar 19 bin 57 ton 
kömür, 6 bin 575 ton da odun 
satışı yapıldığı bildirildi. Halen 
de 840 ton kömür, 173 tonda 
odun stoku bulunduğu açıklandı.

İlgililer, odun kömür 
dağıtımında okulların ve resmi 
dairelere öncelik tanındığını 
belirttiler.

Kış geçtikten sonra odun tahsisi yapılıyor

Fakir fukara halk, soğuk Fakir fukara halk, soğuk 
günlerde ne ile ısınacağını şaşırdı günlerde ne ile ısınacağını şaşırdı 
Belediye başkan vekili “Yapılacak başka iş yok’’ derken, vatandaşlar 

da belediyenin başka hızarlarla anlaşma yapmasını öneriyorlar.

Hızlandırılmış Aşı Kampanyasının ilk 
gününde büyük ilgi olduğu tespit edildi. 
Saat 9'a kadar Kenan Evren okulunda 54 
çocuğa aşı yapıldı. Saat 10'a kadar da Namık 
Kemal ilkokulunda 87 çocuk aşılandı. İlk 

günde aşı lamaya büyük ilgi gösterildiği 
tespit edildi. Kampanya 28 ekime kadar 
devam edecek. Birinci aşıyı yaptıranların 
mutlaka ikinci aşıyı yaptırması gerekiyor. 
Aksi takdirde hiçbir yararı olmayacak.

Hızlandırılmış Aşı kampanyasının 2. dönemi başladı 

Vali Aksu bir çocuğa felç aşısı yaptı
Hızlandırılmış Aşı Kampanyasının ikinci dönemini Vali Abdülkadir Aksu 

Hoşgör ilkokulunda bir çocuğa felç aşısı yaparak başlattı. Daha önce Kenan 
Evren Temel Eğitim okulundaki aşı çalışmalarını izleyen Vali Aksu son olarak 
Namık Kemal ilkokuluyla Karşıyaka ismet Paşa lisesinde incelemelerde bulundu.

Suburcu caddesinin en güzel yerinde 
iki katlı bina halinde duran Keyvanbey 
Vakfı’na ait pasajın tamamıyla yıktırılarak 
yerine iki kat garaj, üstüne de sekiz katlı 
muhteşem bir bina yaptırılmak üzere 
teşebbüse geçildiği öğrenildi. 

Vakıf mütevellisi Taylan Bayram'ın 
verdiği bilgiye göre Gaziantep'in muhtaç 
olduğu otomobil garajı 450 otomobil 
alacak. Onun üstünde şimdiki gibi 
pasaj, daha üstünde iki kat halka geniş 
çapta hizmet verebilecek mağaza olacak. 
Bu mağazanın Gima olması için çaba 
harcanıyor. Gima olmadığı takdirde 
Vakko veya Beymen olabileceği de 
vurgulanıyor. Mağazanın üstündeki 
kat büyük toplantı salonu, dondurma 
salonu, pasta salonu ve düğün salonu da 
olabilecek. Bunların üstündeki beş katta 
beş yıldızlı bir otel yapılacak.

Binanın dış kısmında halka açık bir helâ 
yapılması da düşünülmektedir. Yapılacak 
binadan Belediye pasajına geçit vermeyi 
de hesaba katan vakıf yetkilileri, imar 
planında yapılması gerekli tadilat için 
belediyeye müracaat etmişler. Şimdi 
belediyenin bu güzel teşebbüse olumlu 
cevabı bekleniyor.

Sitede halihazır oturan kiracıların da 
mağdur olmaması için, büyük bina iki 
etapta yapılacak. Tasarıya göre inşaat 
Ziraat Bankası tarafından başlayacak, 
günde üç ekip halinde 24 saat çalışılmak 
suretiyle 8-9 ay içinde birinci kısım 
bitirilecek. Böylelikle tüm kiracıların 
oraya yerleştirilmesi sağlanacak.

Bir milyar liralık yatırımla meydana 
gelecek muazzam binanın tamamının 
iki yıl içinde bitirileceği ve hizmete 
sunulacağı hesaplanmaktadır.

Şehrin birçok ihtiyacını karşılayacak
Muhteşem bina için harekete geçildi

Keyvanbey sitesinin yerine 3 katlı 
bir bina ile altına iki katlı otopark yapılacak

Vali Abdülkadir Aksu, İsmet Paşa lisesinde 
incelemeler yaparken basın mensuplarına 
ilimizdeki yatırımlar ve önemli çalışmalar 
hakkında da geniş açıklamalarda bulundu.

İsmet Paşa lisesinde yapılan incelemede sınıfların 
en az mevcutlu olanlarında 65 öğrencinin 
bulunduğu, sadece ortaokul birinci sınıflarda 
762 öğrencinin okuduğu, sınıf mevcutlarının 70 
den aşağı olmadığı belirlendi. Okul müdürü, Vali 
Aksu'ya haftada 100 saat dersin boş geçtiğini, 62 
öğretmenle eğitim ve öğretimin sürdürüldüğünü 
söyledi. Fizik, kimya, İngilizce, Türkçe ve resim-iş 
öğretmenleri bulunmuyor.

Vali Aksu yaptığı açıklamada 100 yataklı Nizip 
Devlet Hastanesinin hizmete girdiğini, Nizip 
Emniyet amirliği binasıyla, Araban emniyet 
amirliği teşkilatının kurularak hizmet verdiğini 
bildirdi. Vali Aksu, şehir merkezinde polisler 
için 100 ve devlet memurları için 100 lojmanın 
yapılması için bugünlerde temelinin atılacağını 
açıkladı. Polis lojmanları eski lojmanların 
yakınında, devlet memurları lojmanları ise 
İbrahimli köyü yakınında yaptırılacak.

Devlet memurları ve polisler 
için 200 lojman daha yapılıyor

Geri dönüşü 
olmayan bir uygulama

Uğur Dershaneleri Güneydoğu Bölgesi 
Eğitim Koordinatörü Faruk Tatar, “Bu 
rakam Gaziantep’e yakışmayan, üzücü 
bir rakamdır. Sınavı kazananların oranı 
yüzde 10’u bile bulmuyor. Eğitimdeki 
eksikliklerin yanında sınav sisteminin 
iyi bilinmemesinden dolayı yanlış tercih 
kurbanı öğrenciler olmuştur. ÖKS, 
ÖSS gibi değil ve sadece bir defa sınava 
girebiliyorsun ve geri dönüşü olmayan 
bir uygulama. Öğrenciler için dönüm 
noktası, yanlış yapılmaması ve sistemin 
iyi bilinmesi gerekir” dedi.

İlimiz sanayide olduğu 
kadar eğitimde ileri değil

Gençlerin geleceğinin sınavla 
belirlendiğini, ancak sınav sistemi 
konusundaki değişiklerden insanların 
haberdar edilmediğini vurgulayan 

Faruk Tatar, “Bir çok insanın mağdur 
olduğu bir dönemi geride bıraktık. 
Maalesef marka şehir dediğimiz 
ilimiz sanayide olduğu kadar eğitimde 
ileri değil. Niçin Gaziantep eğitimde 
hak ettiği yerde değil diye bir çok 
soru soruluyor. Bunun birçok sebebi 
var. Okullarda öğretmenler elinden 
geleni yapıyor. Ama öğretmenlerin 
yetersizliğin den tutunda dershanecilik 
sektöründe faaliyet gösteren kurumların 
yetersizliği, sosyal ve ekonomik bir 
çok sebep olabilir. ÖSS ve OKS sınav 
sistemi değişti ve değişiklik döneminde 
tercih dönemi yaşandı. Birçok insan 
yeni sistemi bilmediğinden inanılmaz 
şekilde problemler çıktı” diye konuştu.

OKS’de sınav değişikliği net bir 
şekilde anlatılmamıştır 

Uğur Dershanesi Rehberlik 
Koordinatörü Sevil Elbeyli de sistemde 

yapılan değişikliği, öğretmenler 
dahil hiçbir kimsenin tam olarak 
kavrayamadığını ve bundan dolayı 
bazı sıkıntılar yaşandığını belirtirken, 
“Sınav sonuçlandığında ortaya 
çıkan tabloyu veliler ve öğrenciler 
anlayamıyor. Biz bununla ilgili ne 
yapacağız ve bu puanların karşılığı 
nedir soruları geldi. Açıkçası özellikle 
OKS’de sınav değişikliği net bir şekilde 
anlatılmamıştır. Bir çok insan sistemi 
bilmeden sınava girdi. Mesela bu yıl 
Anadolu Liseleri tercih edilirken, il 
sınırlamasının kaldırılmasına rağmen 
tercih yapan birçok öğrenci bunun 
farkında değildi. İnsanların gelecekleri 
noktasında çok önemli tercih noktası 
vardı. Sınav döneminden daha 
önemlisi tercih dönemidir. Tercih 
yaparken özellikle bu sistemi iyi bilmek 
gerekiyordu” diye konuştu.

OKS’deki başarı oranı yüzde 8.5
Gaziantep’te bu yıl OKS sınavına giren 14 bin 100 öğrenciden sadece bin 200’ünün 

çeşitli okullara yerleştirilebildiği açıklanırken, kentin eğitimde hak ettiği yerde 
olmadığına bir kez daha dikkat çekildi. Eğitimciler, OKS’de yakalanan başarı oranının 
yüzde 10’u bile bulmamasının son derece üzüntü verici olduğunu dile getirdi.

Bayhan, İl Koordinasyon Kurulu 
toplantısında yaptığı konuşmada, 2005 
yılında kentte genel ve katma bütçeli 
kuruluşlara ait 604 ve mahalli idarelere 
ait. 233 projenin değerlendirilmesi 
sonucunda toplam proje değerinin 2 
milyar 777 milyon 524 bin 594 YTL 
olduğunu bildirdi.

Bayhan, 2005 yılı yatırım ödeneğinin 
281 milyon 553 bin YTL olduğunu 
belirterek, bu projelerde nakdi 
gerçekleşmenin yüzde 29.5 ve fiziki 
gerçekleşmenin yüzde 38.4 olduğunu 
söyledi. Toplantıda söz alan Karayolları 

5. Bölge Müdürü Mahmut Çelikcan da 
57 kilometrelik Gaziantep-Kilis yolunun 
Kilis sınırları içinde kalan çalışmaların 
bu yıl içinde bitirileceğini belirtti.

Kahramanmaraş Orman Bölge Müdürü 
Celal Yılmaz da Gaziantep'te LPG 
yüklü tankerin patlaması sonucunda 
Dülükbaba Ormanı'nda çıkan yangında 
zarar gören ormanlık alanın bu yıl 
sonbaharda ağaçlandırılacağını söyledi. 

Devlet Demiryolları 6. Bölge 
Müdürü Haşan Tahsin Köprülü, bir 
soru üzerine, 20 yıldır kapalı olan 
Çobanbey yolunda hummalı şekilde 

çalışmalarını sürdürdüğünü kaydetti. 
İslahiye'de meydana gelen patlamaya 
ilişkin olarak Köprülü, "Gece saat 21.30 
sıralarında yola bomba koymuşlardı. 
Trende herhangi bir ölüm, yaralanma 
veya büyük bir hadiseyle karşılaşmadık. 
Yalnız makinanın camları kırıldı, rayda 
bir kırılma oldu. Sabaha kadar trenleri 
çalıştırmadık. Güvenlik tedbirleri 
alındıktan sonra sabahleyin trafiği açtık" 
dedi. TEDAŞ Müessese Müdürü Ali 
Akbağ da yaptıkları iyileştirmeler sonrası 
Temmuz ayın da elektrik kayıp-kaçak 
oranının yüzde 15'e düştüğünü anlattı.

4 Bin 954 dersliğe ihtiyacımız var
Vali Yardımcısı İsmet Bayhan, ilde normal eğitime geçmek için 

4 bin 954 dersliğe ve bunun için de 222 milyon YTL'ye ihtiyaç olduğunu belirtti.

DİE, 2005 yılı Temmuz ayı içinde 
Türkiye'ye giriş ve çı kış yapan 
ziyaretçilerin istatistik sonuçlarını 
açıkladı. Buna göre Temmuz'da, 
Türkiye'ye giriş yapan yabancı 
ziyaretçilerin sayısı, geçen yılın aynı 
dönemine göre yüzde 22.5 oranında 
artarak 3 mil yon 180 bin. 802'ye 
çıktı. Türkiye'ye giriş yapan yabancı 
ziyaretçilerin sayısı, geçen yılın aynı 
döneminde 2 milyon 597 bin 432 idi. 
Temmuz ayında Türkiye'ye giriş yapan 
vatandaş sayısı ise yüzde 13.5 artarak 1 
milyon 268 bin 574'e ulaştı. 

Türkiye'ye giriş yapan yabancı 
ziyaretçi ve vatandaş toplamı da, geçen 
yılın aynı dönemine göre yüzde 19.7 
artarak 4 milyon 449 bin 376'a çıktı. 
Geçen yılın Temmuz ayın da Türkiye'ye 
giriş yapanların toplamı 3 milyon 715 
bin 599 olarak belirlenmişti. 

Türkiye'ye Temmuz ayında giriş 
yapan yabancıların milliyet dağılımına 
bakıldığında ise yüzde 20.1'li’k pay 
ile Alman ya ilk sırada yer aldı. Bu 

ülkeyi yüzde 9.5 ile Rusya, yüzde 9.4 
ile İngiltere, yüzde 8.5 ile Hollanda, 
yüzde 4.7 ile Avusturya, yüzde 4.4 ile 
Bulgaristan, yüzde 3.9 ile Fransa, yüzde 
3.7 ile Belçika, yüzde 2.8 ile İran, yüzde 
2.1 ile Yunanistan, yüzde 30.8 ile de 
diğer ülkeler izledi. 

Türkiye'den Temmuz ayında çıkış 
yapan toplam ziyaretçi sayısı ise geçen 
yılın aynı ayına kıyasla yüzde 20.5 
oranında artarak, 3 milyon 357 bin 
451'e yükseldi. Bunun 2 milyon 614 bin 
734'ü yabancı ziyaretçiler, 742 bin 717'si 
de vatandaşlardan oluştu. Türkiye'den 
çıkış yapan toplam ziyaretçilerin 
sayısı, geçen yılın Temmuz ayında 2 
milyon 787 bin 327 idi. Aynı dönemde 
Türkiye'den çıkış yapan yabancı 
ziyaretçilerde yüzde 22.2, vatandaşlarda 
ise yüzde 14.7’lik artış görüldü. Bu 
arada, Ocak-Temmuz döneminde 
Türkiye'ye gelen yabancı ziyaretçi sayısı 
yüzde 25.9 artışla 11 milyon 738 bin 827 
oldu. Geçen yılın aynı döneminde bu 
rakam 9 milyon 324 bin 101 idi.

Temmuz'da turist sayısı yüzde 22.5 arttı... 
Türkiye'ye bu yılın Temmuz ayında giriş yapan yabancı ziyaretçi sayısı, 

geçen yılın aynı ayına kıyasla yüzde 22.5 oranında arttı. Aynı dönemde 
çıkış yapan yabancı ziyaretçilerin sayısında ise yüzde 22.2 artış oldu.

58 Dönümlük arazi üzerinde yapılacak 
tesiste, kuru çöplerden günde 10 megavat 
enerji elde edilecek. Büyükşehir Belediyesi 
böylece, her yıl çöp depolamak için verdiği 
5-6 milyon YTL’den kurtulmayı, ayrıca 
yılda 7 milyon dolar enerji geliri sağlamayı 
hedefliyor. 

Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Vekili Mehmet Ak doğan, Çöpten Enerji 
Dönüşüm Projesi kapsamında kuracakları 
tesis için Alman ve İtalyan 2-3 firmayla 
görüşmelerin devam ettiğini belirterek, "Yıl 
sonundan önce bu işin startını veririz" dedi. 

Akdoğan, çöpten enerji üretim tesisinin 

Hazineden aldıkları 58 dönüm arazi 
üzerinde yapılacağını ifade ederek, 
şunları söyledi: "Tesis yap-işlet modeliyle 
yapılacak. Biz hiçbir şey yapmayacağız, para 
koymayacağız. Türkiye'de böyle bir tesis 
ilk olacak. Öyle bir tesis ki yanında piknik 
yapılabilecek. Koku yok. Biz inanmadık, 
gittik Roma'da gördük." Tesiste günde 180 
ton kuru çöp yakılarak en az 10 megavat 
elektrik enerjisi elde edileceğini bildiren 
Akdoğan, bu enerjinin enterkollektif sisteme 
verileceğini, evsel kullanımının yanı sıra 
İstanbul'daki bir sanayicinin bile TEDAŞ ile 
anlaşma yaparak bunu alabileceğini kaydetti. 

Çöpten elektrik enerjisi üretilecek 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, çöpten elektrik enerjisi 

üretmek amacıyla yap-işlet modeliyle tesis kuracak
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TECRÜBEDEN 
KORKMAYIN

Birkaç gün önce ofisimde çok donanımlı, dimdik 
duruşlu, tevazu sahibi ama çok bilgili olduğu her 
halinden belli olan bir konuğu ağırladım. Gönül 
Tüfekçi Soyla, yıllarca Halk Eğitim Merkezleri’nde, 
Gasmek’te yüzlerce öğrenci yetiştirmiş, onlara ışık 
olmuş, bilge, Atatürkçü ve çağdaş bir öğretmen. 
Prensipleri bazılarını rahatsız etmiş ve zaman içinde 
pasifleştirilmiş, mücevher değerinde olan bir aydın 
kadın… 

Konuşurken gözlerindeki kırgınlığı gördüm. Yılların 
birikimiyle elde ettiği zenginlikten faydalanmak yerine 
hoyratça yok sayılmanın üzüntüsünü yaşadığını fark 
ettim.

Tecrübeyi ve liyakatı niye çoğu zaman 
küçümsediğimizi, hatta bundan neden korktuğumuzu 
anlamaya çalıştım, oysa tecrübe, bir kişinin zaman 
içinde yaşadığı olaylar, karşılaştığı zorluklar ve elde 
ettiği pratik bilgilerle kazandığı bilgelik ve beceri. 
Sıklıkla "Bilgi ezberle öğrenilir, tecrübe yaşayarak" 
deriz. Özellikle karar alma ve problem çözme 
süreçlerinde tecrübenin vazgeçilmez olduğunu kabul 
ederiz.

Tecrübeli kişiler hazinemizdir, çünkü onlar 
geçmişte yapılan hataları bilir ve tekrar yapmamıza 
izin vermezler. Çözüm yollarına hakimdirler. 
Soğukkanlıdırlar ve paniklemezler.

Yaşadıkları birçok krizden çıkardıkları derslerle, kriz 
anında ne yapılması gerektiğini herhangi birinden 
daha hızlı akıl ederler.

Gençlere ve işe yeni girenlere yol gösterir, önder 
olurlar.

Bilgi elbette çok önemlidir ama okulda öğrenilen 
teori, sahada deneyimle anlam kazanır. Gerçek hayatta 
“Yazıldığı gibi değil, yaşandığı gibi” olduğunu fark 
ettiğimiz pek çok olay da tecrübenin önemini kanıtlar.

Bilgi ve eğitim çok değerlidir elbette ama deneyim 
onları hayata geçirmedeki beceriyi güçlendirir. 
Tecrübeli insanlar, olasılıkları, riskleri daha iyi hesap 
eder. Daha isabetli, dengeli ve uzun vadeli kararlar alır.

Tecrübeyi liyakatle taçlandırdığınızda inanılmaz 
başarılara imza atarsınız.

Hepimizin bildiği gibi liyakat, bir kişinin görev, 
yetki ya da sorumluluklara bilgi, beceri, deneyim ve 
etik değerlere dayanarak atanması demektir. Kısaca, 
"işin ehline verilmesi" anlamına gelir. Liyakat sistemi, 
bireylerin değil, kurumların ve toplumun uzun vadede 
kazanmasını sağlar. 

İnsanlar, liyakat sahibi, tecrübeli kişilerin doğru 
yerlerde değerlendirildiğini gördüklerinde sisteme olan 
güven ve saygıları da artar. Torpil ya da adam kayırma 
gibi haksızlıklar azaldıkça sosyal adalet güçlenir.

İşin ehli kişiler doğru pozisyonlara gelince işler daha 
etkili ve hızlı yürür. Hatalar azalır, kaynaklar daha 
verimli kullanılır. Bilgi ve deneyime dayalı atamalar, 
karar kalitesini artırır. Alanında uzman kişilerin 
katkıları, kurumların gelişmesini sağlar. Kurumlar 
daha şeffaf ve hesap verebilir hale gelir.

En önemlisi insanlar kendilerini dışlanmış hissetmez; 
herkesin eşit şansı olduğunu bilir. Fırsat eşitliği de 
toplumsal huzuru, güven ve dayanışmayı artırır.

Akraba kayırmacılığı dediğimiz nepotizm, 
siyasi torpil gibi uygulamalar yerini objektif 
değerlendirmelere bırakır, böylece kurumsal yozlaşma 
engellenir.

Tüm bu yazdıklarımı herkesin bildiğini ve gönülden 
desteklediğini biliyorum. Hal böyle olunca deneyimli 
insanları neden kırdığımızı, neden o büyük güçten 
faydalanmadığımızı anlamakta zorlanıyorum.

Toplumumuzda Gönül Tüfekçi Soyla gibi insanlara 
hem büyük gönül hem de özür borcumuz var. Onun 
gibi yüzlerce kişinin sistem dışına itilmeye çalışıldığını 
bilmek de her şeyden önce bir vatandaş olarak beni 
üzüyor.

Nepotizmden uzak, tecrübeye hak ettiği değerin 
verildiği, liyakatle insanların görevlendirildiği bir ülke 
özlemimiz giderek artıyor ama çok yakında, umuyoruz 
ki “Her şey çok güzel olacak.” 

Bayramlar denince aklıma hep 
çocukluğumdaki bayramlar gelir. Ne kadar 
güzel ve değerli hatıralar barındırır, her biri. 
Her bayramda çocuklara yeni giysiler alınır, 
hatta yeni ayakkabım da bayramlarda alınırdı. 
Hiç unutmam yeni ayakkabımı yatağımın baş 
ucuna koyar, deri kokusu ile uykuya dalardım. 
Siz hiç deri kokusu ile uyudunuz mu? O ne 
muhteşem bir histir, yeni bir ayakkabıya sahip 
olmak. 

Bayram sabahı erkenden kalkılır, bayram 
namazı için Cami ye gidilirdi. Dini iki bayram 
kutlanırdı, her yıl değişen aylarda. Bahara 
rast gelen bir bayram, birkaç sene sonra yaza 
rastlardı. 

En çokta Kurban Bayramı’nda evlerde telaş 
olurdu. 

Tarihsel olarak nerede yaşandığı belli 
olmayan bir yerde, ABRAHAM efendinin 
çocuğu olmaz, tanrıya her gece ‘Eğer bir erkek 
evladım olursa tanrım, sana kurban edeceğim’ 
der. Gün geçer İSAK dünyaya gelir. Abraham 
çok sevinir. Ancak bu arada ISAK’ı tanrıya 
kurban edeceğini hatırlar. 

Oğlu bir yaşa gelince, konuyu açar oğluna. 
Ve bir sabah eline bıçağı alır, kurban etme 
ritüeline başlar ve oğlunu yere yatırır. Elinde 
keskin bir bıçak, tam keserken melekler bir 
koyun indirirler gökten ABRAHAM’a, ‘Al bunu 
kes, evladının yerine’ derler. 

Böylelikle ISAK bu travmayı atlatır. Bu 
daha sonraları kimler tarafından konulduğu 
bilinmeyen bir Kurban Bayramı olarak, İslam 
dinine monte edildiği bilinir. Her semavi 
dinde’ kurban’ konusu işlenmiştir. Hatta çok 
tanrılı dinlerde, PAGAN’lar da bile kurban 
konusu işlenmiş, kurbanlar için mabetlerinde 
SUNAKLAR bile yapılmıştır. Günümüze kadar 
yıkılmadan gelen TARSUS’taki, DONUKTAŞ 
MAĞBET’İNDE doğuya bakan duvarın içinde, 
kurbanlar için inşa edilmiş olan SUNAK, 
bugün hala duruşunu korumakta. 

Çocukluğumda hatırlarım, bir Kurban 
Bayramı’nda Eskişehir’de teyzemlerde idik. 
Teyzemin görümcesi Zeliha Zeytinoğlu, bir 
kamyon kurbanlık koyunu, mahalle halkına 
dağıtmış, onların da kurban kesmeleri için, 
olanak sağlamıştı. 

Kurban Bayramı’ndan birkaç gün evvel 
kurbanlık koyun aranırdı. Bulunduğunda 
besici ile sıkı bir pazarlığa oturulur, eller 
bağlanırdı. Başlanırdı sallamaya. Üç aşağı beş 
yukarı bir bedelde anlaşılıp iş tatlıya bağlanırdı. 
Eve getirilen koyun kömürlüğe konur, önüne 
bolca yonca ve bir kova su bırakılırdı.  Daha 
sonra bayram sabahı beklenirdi. 

Bayram Sabahı namaza erkenden gidilir, 
Caminin içinde bir kenarda oturulur, vaaz 
kürsüsünden hoca efendi üç beş Arapça 
cümle okur, ihtimal kurandan, onu başlar 
izah etmeye. Bilir misiniz, kendi dilinde 
ibadet edemeyen tek halk TÜRK halkıdır. 
Vaaz bitikten sonra, bayram namazına geçilir, 
iki salla bir bağla, o da bitince cemaatle 
bayramlaşılır. Sonrasında kurban kesme 
ritüelini yapmak için evlere dağılır halk.            

Milli bayramlarda böyle bir hazırlık 
olmazdı. Milli Bayramlarda evlerimizin 
pencerelerine bayraklarımız asılır, okula 
gitme yaşımızda isek, okuldaki törenlere 
katılırdık. Hiç unutmam 1951 senesinde, 
Ankara’da 23 Nisan günü okullardan, Meclis 
Balkanı Refik Koraltan, Cumhur Başkanı Celal 
Bayar ve Başbakan Adnan Menderes’i ziyaret 
için, temsilci çocuklar seçilmiş, okuduğum 
Kurtuluş İlkokulu’nu da ben temsil etmek için 
seçilmiştim. Birkaç otobüse doluşup, Meclis’e, 
oradan Pembe Köşke ve sonra da Başbakanlığa 
gidip, bizi yönetenlerin ellerini öpmüştük. 

Çocukluk bu, neye odaklandığımızı 
bilmiyorduk. 

Aradan seneler geçti, 27 Mayıs’ta askeri 
müdahale oldu. Sonrası Kayseri günleri, 
Yassı Ada günlükleri ve hazin bir sonuç. 
Ancak önemli bir tespit olan şey şu; 650 
sene padişahlıkla yönetilmiş olan bir ülkede, 
DEMOKRASİ kavramını özümsemek beş 
on senede olmadığını anladık. Çoğunluğu 
yobaz olan, hatta%75 den fazlasının da cahil 
olduğu bir ülkede, kişiye göre anlamı gelişen 
bir Demokrasi’nin işlemesini, yüz senede 
görmemizin hayal olduğunu anlamak, hiç de 
zor bir mesele olmasa gerek. 

Bir başka konuda aklıma takılmakta, 
ekonomisi gelişmiş, teknolojide ileri gitmiş, 
bilimsel anlamda temayüz etmiş bir tek 
Müslüman ülke ismi aklıma gelmemekte. 
Nedenlerinin içinde dini telkinlerin 
olabilmesini sayabilir miyiz? Toplumda oluşan 
bir iki anlamsız yaşam değerleri ile, sözde 
din bezirganlarının tahakkümleri olabilir mi? 
Kanımca doğru bir tespit.      

Yaklaşan bir diğer dini bayram için din 
konusunda fetva veren ülkemin din sorumlusu, 
vekaleten kurban payı almanın ücretini 
açıkladı. Hazret TL 13,500 olarak açıkladığı 
bu miktarın, Diyanetin kasasına yatırılırsa, 
kurban dan pay alınabileceğini, hak sahibine 
de 2 kilogram et vereceklerini, Kavuklu zat, 
ekrandan ifade etti. Anladığım Diyanet in 
bütçesi, din işleri için yetmediğinden kurban 
katkı payı desteği istemekte. Birçok Bakanlığın 
bütçesinden çok daha fazla bir bütçeye sahip 
olan bu kurumun, toplanan bu paralar ile ne 
yaptığı meçhul. Kurumun harcamaları, Sayıştay 
denetiminden kaçtığı için, bu kurumun 
nerelere ne yaptığını halk bilmemekte. Yine 
bir kurbanda bu kurum, bir asgari ücretlinin 
maaşını istemekte, aynen KIZILAY’ın çadır 
satmasına benzemekte diye bir sözüm geldi 
söyledim hem nalına hem mıhına.

Türkiye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) 
verilerine göre, 2024 yılı sonu itibariyle toplam 
nüfusun içerisinde çocukların sayısı yaklaşık 
22 milyon. Çocukların 10 milyonu yoksul. 
Kayıtlı “çocuk işçi” sayısı 1 milyon 474 bin, 
kayıt dışı çocuklarla sayı yaklaşık 3 buçuk 
milyonu buluyor. Sadece 2024 yılında 16-17 yaş 
aralığındaki 9 bin 354 kız çocuğu evlendirildi.

TÜİK verilerinde, “yaş gruplarına göre 
yoksulluk veya sosyal dışlanma riski altında 
olanların oranı” 0-17 yaş grubunda en yüksek 
seviyede görünüyor.

0-17 yaşta “yaş gruplarına göre yoksulluk 
veya sosyal dışlanma riski altında olanların 
oranı” 2021’den bu yana gerileme gösterse de 
2024 yılında halen 10 çocuktan 4’ü risk altında 
bulunuyor.

TÜİK Çocuk Sağlığı ve Yoksunluğu verilerine 
göre 2024 yılında çocukların yüzde 64’ü boş 
zaman aktivitelerine katılmazken, yaklaşık yarısı 
evden uzakta 1 hafta tatil yapamıyor.

10 çocuktan 3’ü gelişim ihtiyaçları 
doğrultusunda günde en az bir kez et, tavuk veya 
balık içeren yemek yiyemezken, bunun neredeyse 
4 çocuktan biri bunu maddi yoksunluk nedeniyle 
karşılayamıyor.

Çocukların beslenme ve tatil ihtiyaçlarının 
ardından da özellikle maddi nedenlerle 
aktivitelerden uzak kaldığı görülürken, 10 
çocuktan 2’si “Paralı okul gezilerine ve okul 
etkinliklerine katılabilme”, “Boş zaman 
aktivitelerine katılabilme”, “Ev dışı aktivitelerde 

kullanılabilecek araç (bisiklet tekerlekli paten 
vb.)” ve “Evde oynanabilecek oyuncaklar” sahibi 
olmama durumu bulunuyor.

Zorunlu eğitim faaliyeti dışında uzmanlaşmış 
bir kişi veya kurumdan alınan bakım hizmetine 
veya bu bakım hizmetinden faydalanıp 
daha fazlasını almaya ihtiyaç duyan 0-12 yaş 
arasındaki çocukların oranı yüzde 1,5 olarak 
tahmin edilirken, bu bakım hizmetine ihtiyaç 
duyan çocukların yüzde 74,7'si maddi yetersizlik 
nedeniyle bakım hizmetine ulaşamadı.

Öte yandan, Ceza İnfaz Sisteminde Sivil 
Toplum Derneği’nin (CİSST) verilerine göre, 12-
18 yaş aralığındaki tutuklu çocuk sayısı 173'ü kız 
çocuğu olmak 4 bin 011. Anneleriyle cezaevinde 
bulunan 0-6 yaş aralığındaki çocuk sayısı 759.

Fikir ve Sanat Atölyesi Derneği’nin (FİSA) 
verilerine göre ise, 2024 yılında en ez 777 çocuk 
önlenebilir sebeplerden dolayı öldü. Bunların 
61’i devletin gerçekleştirdiği yaşam hakkı ihlali 
sonucu. 716’sı “devletin ihmali” sonucu öldü. 
Aynı verilere göre en az 78 çocuk, Mesleki Eğitim 
Merkezleri (MESEM) dahil çalıştırıldıkları 
yerlerde öldü. İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği 
Meclisi’nin (İSİG) verilerine göre ise, son iki 
yılda en az 742, 2025'in ilk 2 ayında 9 çocuk iş 
cinayetlerinde öldü. Eğitim Reformu Girişimi’nin 
(ERG) 2024 Eğitim İzleme Raporuna göre; 
zorunlu eğitim çağında olan yaklaşık 612 bin 814 
çocuk eğitim dışında kaldı. Ayrıca 2024 yılında 
toplam 242 bin 360 mülteci ve göçmen çocuk da 
eğitim dışında kaldı. Artıgerçek

Her 10 çocuktan 4’ü 
yoksulluk riski altında

Çocuk işçiliği 
her geçen gün artıyor

CHP Şehitkamil Gençlik Kolları Başkanı 
Yusuf İçli, ‘’Ülkemizde çocuklar eğitimden 
mahrum kalmakta, çocuk işçiliği her geçen 
gün artıyor. Yoksulluk, eşitsizlik ve ihmaller 
nedeniyle binlerce çocuk okul sıralarında 
olması gerekirken ağır iş koşulları altında yaşam 
mücadelesi veriyor. Eğitim hakkı her çocuğun en 
temel hakkıdır ve bu hakkın sağlanması devletin 
ve toplumun en önemli görevi’’ açıklamasını 
yaptı.

Dünyanın ve ülkemizin dört bir 
yanında çocuklar büyük acılar yaşıyor

Dünyanın ve ülkemizin dört bir yanında 

çocukların büyük acılar yaşadığını sözlerine 
ekleyen İçli, ‘’Gazze’de süren saldırılarda 
binlerce masum yaşamını yitiriyor, evsiz kalıyor, 
sevdiklerini kaybediyor. Dünyanın gözü önünde 
yaşanan bu insanlık dramına sessiz kalamayız. 
Çocukların savaşlarda ölmediği barış içerisinde 
yaşadığı bir dünya hepimizin sorumluluğudur’’ 
dedi. 

İçli, ‘’23 Nisan’ı gerçek anlamda kutlamak, 
sadece törenle değil, çocuklarımızın güvenli, 
sağlıklı eğitimli ve özgür bir ortamda büyümesi 
için mücadele etmekle mümkün. Çocukların 
eşit, adil ve barış dolu bir dünyada yaşaması 
için söz veriyoruz’’’ ifadelerini kullandı. Haber 
Merkezi 

Ülkemizde çocuklar eğitimden mahrum kalıyor

Yılmaz’ın Genel merkeze gidip, bu kadrolarla 
çalışamayacağını söylemesi gerekiyordu. Veli 
Ağbaba, Şehitkamil Belediyesi’ne bir temsilci 
atadı, bu kişi de istifa etti. Ama istifa edene kadar 
Adıyaman-Besnili grubu diyerek birçok kişiyi işe 
yerleştirdiler. Yani Veli Ağbaba’ya yakın isimleri 
belediyeye doldurdular’’ ifadelerini kullandı. 

Umut Yılmaz, Veli Ağbaba’ya güvenip
Antep’i dizayn etmeye kalktı

Umut Yılmaz’ın Veli Ağbaba’ya güvenip Antep’i 
dizayn etmeye kalktığını söyleyen partililer, 
Ağbaba’nın Yılmaz’ı yarı yolda bıraktığını belirtti. 
‘’Umut Yılmaz kurultay delegesi olduğunda, 
Antep’teki imzaları toplayıp Veli abisine verdi. 
Bundan kaynaklı olarak aralarında bir ilişki 
oluştu. Fakat şu anda görüşmüyorlar. Aralarının 
bozulmasının nedeni ise Ersin Atar’ı ihraç 
ettirmemesi. Ağbaba ile Reis Reisoğlu arasındaki 
ilişki geçmişe dayanıyor’’ açıklamasını yaptı. 

Reisoğlu’nun, 1,5 yıldan beri AKP ve AKP’li 
belediyelere dair bir açıklaması yok

Antep’teki yaşanan kaosun sorumlusunun 
CHP Genel Merkezi olduğunu dile getiren 
partililer, ‘’Bu sürecin kaosa dönüşmesinin 
nedeni genel merkezde Veli Ağbaba, Antep’te ise 
Reis Reisoğlu’dur. CHP’de hata yapan affediliyor. 
Başarısızlık ödüllendirilince herkes bu şekilde 
düşünmeye başlıyor. O zaman partide ne disiplin, 
ne yönetim kalıyor. Reisoğlu, 1,5 yıldan beri il 
başkanı. Belediyelerde bu kadar usulsüzlük ve 
yolsuzluk varken, AKP ve AKP’li belediyelere dair 
bir açıklaması yok. Açıklama yapılacağı zaman ise 
bir bahane buluyor toplantıya katılmıyor’’ dedi.

Partililer, ‘’Partinin ağır topları, bir yıldan 
beri süregelen rezillikten dolayı köşelerine 
çekildiler. Çünkü genel merkeze gittiler, her 
şeyi anlattılar, raporlar sundular, ama bir şey 
yapılmadı. Şimdi sandık kurulsa Reisoğlu 50 
oy bile alamaz. Şehitkamil İlçe Başkanı Hurşit 
Yıldırım, inşaat malzemelerini Veli Ağbaba’dan 
alırdı, Reisoğlu’nun da bir ilişkisi vardır’’ şeklinde 
konuştu. 

Ersin Atar, düne kadar 
Umut Yılmaz’ın peşinden koşuyordu

Şehitkamil Belediyesi’ndeki olayları 
değerlendiren partililer, belediye başkanından 
meclis üyelerine kadar herkesin suçlu olduğunun 
altını çizdi. ‘’Ersin Atar, düne kadar Umut 
Yılmaz’ın peşinden koşuyordu. Ne oldu da işler bir 
an da tersine döndü? Yani hiç kimse ülkesini ve 
partisini düşünmüyor. Veli Ağbaba, yakında Kilis’i 
de karıştıracak’’ uyarısında bulundu.

Genel merkez ülke genelinde ve 
Antep’tekiler yerel de iktidar olmak istemiyor

Partililer, ‘’Anladığımız kadarıyla Genel merkez 
ülke genelinde ve Antep’tekiler yerel de iktidar 
olmak istemiyor. O yüzden başarısızlıklar 
başarılıymış gibi gösteriliyor. İnsanlar, CHP’yi 
iktidar yapmak istiyor, ama bizimkiler istemiyor. 
Bir an önce il ve ilçe kongreleri başlatılmalı. Tüm 
kadrolar yenilenmiş şekilde yola devam edilmeli. 
Ersin Atar, mecliste ‘’Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
Cumhurbaşkanım’ dedi. Böyle bir konuşma 
olabilir mi? Reisoğlu, buna bile ses çıkarmıyor. Bu 
iradeden hiçbir şey olmaz’’ tespitini yaptı. Haber 
Merkezi 

Başarısızlıklar ödüllendirildiği 
sürece iktidar olmak hayal

Sarıca, “Gelir vergisi tarifesi 2002 yılı temel 
alınarak her yıl açıklanan yeniden değerleme 
oranına göre güncellenmediği için, işçiler daha 
fazla gelir vergisi ödemek zorunda kalıyor. Ücretli 
çalışanların alım gücünü daha da gerileten bu 
adaletsiz yapıyı ortadan kaldıracak düzenlemeler 
bir an önce yapılmalı’’ dedi.  

45 güne rağmen henüz 
ve karşı bir teklif verilmedi

Kamu kesiminde yaklaşık 600 bin işçiyi 
kapsayacak toplu iş sözleşmesi sürecinin devam 
ettiğini söyleyen Sarıca, ‘’Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığına sunulan ‘Ortak talepler’ 
aradan geçen yaklaşık 45 güne rağmen henüz 
cevaplandırılmamış ve karşı bir teklif verilmedi. 
Konfederasyonumuz üyesi sendikaların idari 
maddelerdeki müzakereleri sürüyor. Ücret ve 
sosyal ödemelere yapılacak zammın, işçilerin 

satın alma gücünü ve refahını artıracak biçimde 
belirlenmesi ve iş şartlarının iyileşmesi öncelikli’’ 
şeklinde konuştu. 

Sarıca, ‘’İşçilerin, aileleriyle birlikte 
yaşama şartlarının ‘İnsan onuruna yaraşır’ 
düzeye getirilmesi ve müzakerelerin olumlu 
sonuçlanması için tam bir dayanışma içinde 
birlikte mücadele edilecek. Ülke ekonomisinin 
işçi haklarını gözeterek yeniden şekillendirilmesi 
gereğini savunuyoruz. Ağır geçim koşulları 
içinde yaşama tutunmaya çalışan kesimlerden 
daha fazla fedakarlık beklenmemeli. Çalışanlara 
yönelik enflasyon hedefi ile uyumlu ‘Ücret 
politikası’ yerine milli gelirin tüm kesimlerce 
adil paylaşılmasını öngören bir ‘Gelir politikası’ 
öncelikli olmalı’’ açıklamasında bulundu. 

Yaşanan güncel sorunlara 
öncelikle çözüm getirilmeli

1 Mayıs’a değinen Sarıca, ‘’1 Mayıs işçinin, 
emekçinin kazanımlarının ve taleplerinin 
ortaya konulduğu, dayanışmanın gösterildiği, 
çeşitli etkinliklerle kutlanan, işçilerin yaşama 
ve çalışma şartlarının, iş güvencesi, işyeri 
güvenliği, alım gücü, sendikal örgütlenme ve 
grev gibi en temel haklarının değerlendirildiği 
gün. Sendikal örgütlenmenin önünde engel 
olan çalışma mevzuatının ‘Sosyal hukuk devleti’ 
ilkeleri çerçevesinde ve evrensel hukuk ve 
normlar esas alınarak yeniden düzenlenmesi 
talebimizi yineliyoruz. Günümüzde işçilerin 
yüzde 86’sı sendikal örgütlenme kapsamı dışında. 
Bu konuda acil düzenleme yapılmalı. Başta 
taşeron çalıştırma, yetkide yaşanan sorunlar, 
staj mağdurları vb. olmak üzere yaşanan güncel 
sorunlara öncelikle çözüm getirilmeli’’ çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi 

Ücretli çalışanın alım gücünü gerileten 
bu adaletsiz yapı ortadan kaldırılmalı


